
Zápis z jednání 24. Valné hromady Českého florbalu 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

Místo a čas konání: Brno, Univerzitní areál Kampus, 5. 6. 2022, 10.00 

 

1) Zahájení, schválení jednacího řádu, schválení programu, volba pracovního předsednictva 

a volba mandátové komise  

V úvodu vystoupil generální sekretář Českého florbalu Tomáš Frank a přivítal všechny delegáty a 

hosty 24. valné hromady. Následně všem v krátkosti přiblížil organizaci celé valné hromady včetně 

hrubého časového harmonogramu. 

Delegáti VH schválili jednací řád valné hromady dle předloženého návrhu. Delegáti VH schválili 

program valné hromady dle předloženého návrhu. Delegáti schválili návrh, aby pracovní 

představenstvo pracovalo ve složení: Daniel Novák, Martin Musil, Michal Peterka, Václav Culka, 

Lukáš Dolejš, Petr Galasovský, Tomáš Pacák, Jiří Dufek, Petr Musil a Tomáš Frank. 

Delegáti hlasovali o složení mandátové komise. Za členy byli navrženi Vladimír Štorek, Jan Krkoška a 

Jiří Gurkovský. Delegáti schválili navržené složení mandátové komise. 
Následně byla během jednání schválena zpráva mandátové komise, kdy ze 79 možných delegátů bylo 

přítomných 69 delegátů, což představuje účast 87,3 % oprávněných delegátů. Díky tomu je 24. valná 

hromada Českého florbalu usnášeníschopná a je oprávněna přijímat platná usnesení. Pro přijetí 

platného usnesení je třeba souhlasu nadpoloviční většiny přítomných delegátů. Nadpoloviční většina 

z přítomných delegátů je tedy 35 delegátů.  

 

 

2) Schválení volebního řádu a volba volební komise 

Delegáti VH schválili volební řád dle předloženého návrhu. 

Delegáti hlasovali o složení volební komise. Za členy byli navrženi Michal Pazderník, Martin Reichelt a 

Aleš Dejdar. Delegáti schválili navržené složení volební komise. 

 

 

3) Zpráva o činnosti Českého florbalu za období od 23. VH a současném stavu florbalu 

Daniel Novák přednesl zprávu o činnosti Českého florbalu a stavu rozvoje českého florbalu a vyzdvihl 

nejdůležitější události ze sezony 2021/2022. 

 

Povedené Superfinále v O2 areně – velmi úspěšná akce, návštěvnost téměř 11 000 diváků 

 

Zavedení jednotného povrchu v Superlize mužů – kvalitnější sportovní zázemí pro hráče, lepší 

orientace v zápase pro diváky 

 

Financování venkovních povrchů – velmi úspěšný projekt, v současné době vyčerpána více než 

polovina alokované částky, předpokládají se další podané žádosti 

 

Sportovní investice – např. zdravotní a regenerační vybavení pro talenty a reprezentaci, nové 

komunikátory pro rozhodčí 

 

Rozvoj oddílů v době pandemie (PP3) – částečná obsahová revize, nový formát výměny informací 

mezi jednotlivými kluby 

 



Mezinárodní projekt v programu EU – přizváno 8 federací; cílem je vybudování nástroje pro urychlení 

rozvoje středních a menších federací 

 

Doplnění výkonného výboru o 2 nové hejtmany – na sobotním setkání hejtmanů s prezidentem a VV 

ČF zvoleni Lukáš Dolejš a Jan Kovář 

 

Pandemie covid-19 – ovlivnění 3 sezon (letošní úspěšně dokončena – postupy a sestupy), obavy 

během podzimu a zimy; rozkolísanost mládežnických kategorií (dívky versus chlapci); projevila se síla 

oddílů; ovlivnění ekonomiky – kompenzace ve výši 11 milionů Kč 

 

Ekonomika – největší výzva, personální výměna ve vedení NSA (avízo, že priorita jsou ženské 

olympijské kolektivní sporty), snížení rozpočtu o cca 30% pro celý český sport; český florbal již nyní 

hledá v rozpočtu úspory i do dalších let; klíčovost vlastních zdrojů (nutnost jejich posílení) 

  

Sportovní úspěšnost – extrémní podzim – 4 světové šampionáty během cca 4 měsíců; zisk 3 medailí 

(včetně domácího juniorského zlata), noví trenéři, Česká cesta 

 

Cesta do budoucna – oddíly, hodnoty, spolupráce, ambice (jednotnost, výměna know-how) – 

pokračovat dále v této vizi 

 

Daniel Novák shrnul své roční působení v roli prezidenta ČF – nová role, odpovědnost za český 

florbal, významnost florbalu, podpora kolegů. 

 

Předsedové jednotlivých komisí ČF představili své fungování a nastínili témata, kterými se komise 

zabývaly, případně se budou zabývat v dalších sezonách:    

 

Komise žen 

Předseda: Martin Musil, členové: Barbora Čížková, Leona Lahoda, Tamara Hašová. Akční plán: 

navýšení členské základny; nastavení soutěží a reprezentace; ženy v orgánech ČF, oddílů a dalších 

pozicích (např. trenérky, rozhodčí, atd.); formy podpory ženského florbalu; vzdělávání, metodika a 

práce s talentovanou mládeží; komunikace, medializace a marketing ženské složky. Důležitost 

rozvíjení témat s ostatními komisemi napříč ČF. Plány v sezoně 2022/2023: konkrétní akční kroky – 

nábory dívek, Extraliga žen, ženy v důležitých rolích, program podpory (ženy ve florbale). 

 

Komise rozhodčích a delegátů 

Předseda: Petr Galasovský, členové: Kristýna Šedová, Jaroslav Bednařík, Radek Hora, Daniel 

Bartošek. Činnost pro období 2021-2024: zvyšování prestiže elitních rozhodčích (nesportovní chování, 

medializace rozhodčích, program talentovaných rozhodčích); vzdělávání rozhodčích a delegátů 

(během covidu přechod do online formy, zapojení externích odborníků, nová edice pravidel); podíl 

rozhodčích žen (aktuální podíl 13 % - v období 2019-2020 podíl 11 % - cílem je zachování trendu 

růstu, motivační programy pro oddíly); materiálové vybavení (komunikátory pro 1. ligu mužů, referee 

rekordéry, systém videorozhodčího). 

 

Komise vzdělávání a mládeže 

Předseda: Lukáš Dolejš, členové: Bedřich Chromek, Petr Neumaier, Jiří Diblík, Lukáš Grundler, Petr 

Jindra. Činnost v sezóně 2021/2022: vytvoření koncepce KVM; školní licence; specializace licence C; 

kempy talentované mládeže (KTM) – spuštění nového systému práce s talenty; práce s talentovanou 



mládeží v regionech; školské soutěže – restart soutěží; Česká cesta – komplexní metodika hráčského 

rozvoje; zapojení online forem do trenérského vzdělávání; stáže do elitních českých sportovních 

klubů. Budoucnost: implementace České cesty, trenérská licence A. 

 

Komise soutěží 

Předseda: Jiří Dufek, členové: Jiří Gurkovský, Jaroslav Šedivý, Michal Vojáček. Činnost v sezóně 

2021/2022: Základní cíle Rozvojového plánu (zvládnout dopady pandemie, kompenzace startovného, 

institut 2002 a další opatření); vyhodnocení (propad přihlášených 3,5 % = 66 družstev, odehraná 

kompletní sezona  - postupy a sestupy, v některých víkendech odloženo až 40 % utkání). Plán práce 

pro následující období: Koncepce soutěží (období stabilizace celostátních soutěží, posilování 

vyrovnanosti a prestiže soutěží), témata na další období (přechod hráčů do dospělé kategorie – 

soutěž U23, vrchol 1. ligy mužů jako součást Superfinále, završení transformace 1. ligy žen). 

 

Komise reprezentace 

Předseda: Václav Culka, členové: Monika Adamová, Jan Barák, Štěpán Slaný. Výsledky v roce 2021: 

MS juniorů Brno (1. místo), MS mužů Helsinki (3. místo), MS juniorek Uppsala (3. místo), MS žen 

Uppsala (4. místo). Změny ve vedení národních týmů: reprezentace mužů – Jaroslav Berka, 

reprezentace žen – Lukáš Procházka, reprezentace juniorů – Matěj Klucho. Pilotní projekt výběru U23: 

garant Jan Pazdera, cíle projektu: pomoc hráčům v přechodu mezi juniorskou a seniorskou 

reprezentací; vytvoření co nejlepšího prostředí pro jejich další rozvoj. 

 

Komise elitního florbalu a medializace 

Předseda: Tomáš Pacák, členové: Anna Bakošová, Michal Bauer, Vít Drašar, Tomáš Janča, Zdeněk 

Jirák, Pavel Palata. Činnost v sezóně 2021/2022: aktuální témata (změna alokace prostředků 

v soutěžních projektech); nastavení (soutěžní projekty a jejich zaměření, sjednocení povrchů 

v Livesport Superlize, komentované přenosy, sjednocení podoby textových přenosů). Témata na 

sezónu 2022/2023: tvorba nové koncepce, podoba pohárové soutěže, nastavení superfinále (úvahy o 

zapojení finále 1. ligy mužů).   

 

Komise regionů a rozvoje oddílů 

Předseda: Petr Musil, členové: Karel Myšák, Martin Bocian, Vladimír Černín, Jiří Bořecký. Od jednání 

VH 2021 proběhlo 9x jednání KRO (účast členů na jednáních 91,11 %). Činnost KRO: příprava, 

administrace a hodnocení programů podpory pro sezónu 2021/2022 (PP č.1 – Vznik nových oddílů, 

PP č.1 – Vznik nových ženských mládežnických družstev, PP č.2 – Podpora rozvíjejících se oddílů, 

PP č.3 – Komplexní rozvoj oddílů; příprava a administrace programů podpory pro sezónu 2022/2023 

(PP č.1 – Vznik nových oddílů, PP č.2 – Podpora rozvíjejících se oddílů, PP č.3 – Komplexní rozvoj 

oddílů. Příprava a zavedení zralostních modelů florbalových regionů – efektivní nástroj pro stanovení 

ambiciózních, reálných a potřebných cílů; exaktní hodnocení jednotlivých oblastí rozvoje regionu; 

zaměření na slabé stránky regionu, smysluplný rozvoj regionů. 

 

 

4) Zpráva revizní komise 

Předseda ORK Tomáš Kafka přečetl zprávu ORK a vymezil se k písemnému přehledu odvolací 

činnosti, který byl součástí materiálů pro delegáty VH a který připravil VV ČF s cílem sjednotit všechny 

zprávy pro delegáty VH do písemné podoby v materiálech, které jsou zasílány předem jako podklad 

pro VH ČF. ORK pracovala ve složení Tomáš Kafka (předseda), Petr Zvěřina a Libor Schneider 

(členové). ORK rozhoduje jako orgán II. Instance o odvoláních proti rozhodnutím jednotlivých 



odborných komisí či proti rozhodnutím matriční komise. ORK provádí kontrolu hospodaření orgánů a 

oblastních orgánů ČF. Tomáš Kafka okomentoval spolupráci s VV ohledně jednotlivých podkladů pro 

revizní činnost a popsal časovou osu přípravy zprávy ORK.. 

Od června 2021 do dubna 2022 bylo ORK doručeno celkem 11 odvolání, ke kterým ORK rozhodla 

následovně: třem odvoláním bylo vyhověno (Slovan JH, FBK Tj Svitavy, Dominika Buczek), dvěma 

odvoláním bylo částečně vyhověno (TJ Slovan Havířov, FB Hurrican KV) a šesti odvoláním nebylo 

vyhověno (Sokoli Pardubice, FBC Letka, 1. FK Ostrava JIH – 2 odvolání, TJ Slovan Havířov, Acema 

Sparta Praha). K vybraným rozhodnutím a podnětům byl podán doplňující komentář. 

 

Tomáš Kafka okomentoval revizní činnost ORK zaměřenou na hospodaření roku 2021. Ve správě se 

soustředil na hospodaření ČF i ČF s.r.o. za rok 2021 – v podkladech pro VH chybně uveden pozitivní 

„účetní výsledek hospodaření“; ORK vyzvala k úsporným opatřením. T, Kafka komentoval zejména 

problém pohledávek, dále mzdové náklady na ČF s.r.o a potenciální střety zájmů mezi dodavateli ČF 

a ČF s.r.o. a členy VV a managementu ČF  

 

 

 

5) Zpráva o hospodaření za rok 2021 a návrh rozpočtu na rok 2022 

Daniel Novák přednesl zprávu o hospodaření. Valná hromada v roce 2021 schvalovala rozpočet 

v situaci, kdy již bylo známo, jak bude přistoupeno k rozdělení státní podpory včetně její výše pro ČF.  

Prioritou při sestavení rozpočtu zůstala snaha udržet programy podpory a naplňovat dlouhodobé 

strategie podpory oddílů z těchto programů tak, aby bylo možné plnohodnotně využít jejich pozitivní 

dopady do florbalového hnutí. Nicméně ho také schvalovala v situaci, kdy pandemie covid-19 značně 

ovlivňovala možnosti fungování oddílů, soutěží a sportu jako takového. Tím byl poznamenán i 

předkládaný rozpočet. Celkový rozpočet byl sestavován tak, aby odrážel skutečné očekávání dopadů 

spojených s pandemií covid-19 na základě zkušeností z předchozího roku. Jako pomoc oddílům bylo 

naplánováno vrácení startovného a plateb za soupisky jako kompenzace nerealizovaných soutěží 

v sezóně 2020/2021, což představovalo náklady ve výši cca 10 milionů Kč. Zároveň bylo navrženo 

snížení výše platby hráčských licencí u osob, které měli zaplaceno v sezóně 2020/2021. To se 

projevilo ve snížení výnosů o cca 3,7 mil. Kč. Na podzimní valné hromadě byl předložen a následně 

schválen pro rok 2021 schodkový rozpočet s plánovaným deficitem ve výši 19,5 mil. Kč. Schodek 

nakonec dosáhl částky ve výši 11,3 mil. Kč. Výsledné čerpání provozních rozpočtů za rok 2021 

prokazuje, že se dlouhodobě daří systematickou prací při přípravě rozpočtu a důslednou kontrolou při 

následném hlídání čerpání jednotlivými pověřenými pracovníky mít financování ČF pod kontrolou. Ke 

všem těmto kontrolním a optimalizačním činnostem v posledních letech napomáhá softwarové řešení 

účetně-finančního systému. Jednotlivé regiony svůj rozpočet koncipují v důsledku okolností, které 

odráží jejich vlastní stav. I regionální rozpočty byly několikrát aktualizovány v důsledku přetrvávající 

pandemie covid-19 a pro rok 2021 byly všechny plánovány jako deficitní, což vzhledem k rezervám 

vytvořeným během předchozích let nepředstavovalo u žádného regionu problém.   

Rozpočet na rok 2022 byl připravován dle stejných zásad jako v předchozích letech. Při sestavování 

prvního rozpočtu na rok 2022 ještě nebyl znám vývoj v oblasti dotací pro tento rok. Vzhledem 

k dlouholetým zkušenostem a snaze využít veškerá dostupná finanční data, bylo rozhodnuto, že státní 

podpora bude rozpočtována v obdobné výši, jakou ČF získal v roce 2021. Nicméně při dubnové 

aktualizaci bylo již počítáno s tím, že státní podpora klesne o 5 %, a protože míra inflace skokově 

stoupla, v rámci dubnové aktualizace se hledala úspora v nákladech ve výši cca 8 mil. Kč. Po 

aktualizaci provozních rozpočtů je celkový očekávaný schodek o 448 tisíc vyšší a jeho očekávaná 

výše pro rok 2022 je 10,34 milionu Kč.  



Daniel Novák vyzdvihl důležitost finanční rezervy, kterou si Český florbal vytvořil v průběhu 

předchozích let. VV ČF se intenzivně zabývá ekonomickou strategií do roku 2025, přičemž tyto 

informace jsou ze zápisů z jednání dostupné i ORK. 

 

 

6) Programy podpory na rok 2022 

Byly představeny jednotlivé programy podpory: 

• Program podpory č. 1 - Vznik nových oddílů – určen výhradně regionálním složkám 

k podpoře dalšího regionálního rozvoje, na realizaci speciálních regionálních projektů; 

zaměřen na zaplňování bílých míst s důrazem na meziregionální spolupráci a vznik nového 

oddílu; regionální projekty jsou součástí plánů rozvoje regionu; pozn. PP č.1 – vznik nových 

ženských mládežnických družstev 22/23 nebyl vypsán (cíl: hledat nový a efektivnější nástroj 

pro rozvoj ženských družstev). 

• Program podpory č. 2   - Podpora oddílů nezapojených do komplexního programu –

program podpory pro rozvíjející se oddíly. Cílený rozvoj malých a středních oddílů mimo 

Komplexní program podpory, které mají zájem aktivně pracovat na svém rozvoji. 2 hlavní 

části: regionální rozvojové projekty, vzdělávací akce a semináře. Aktivní role regionů – znalost 

potřeby oddílů – rozvojové projekty šité na míru oddílům přímo regionálními složkami. 

• Program podpory č. 3 - Komplexní program – vzdělávání a další rozvoj oddílů za účelem 

zkvalitnění jejich činnosti. Udržení rozsahu podpory oddílů s garancí napříč regiony i kraji i 

v době pandemie COVID-19. Společné setkání oddílů na podzim loňského roku v novém 

formátu s přizvanými odborníky na probíraná témata a s větším zapojením oddílů z červené 

skupiny. Upraven systém stáží, kde se podařilo lépe cílit na konkrétní oblasti činnosti 

jednotlivých oddílů. Intenzivnější individuální přístup k práci s jednotlivými oddíly. Upraven 

systém výběru oddílů – komplexní hodnocení oddílů. Elektronizace přihlášek a administrace 

PP3 v systému FIS. 

• Program podpory č. 5 - Podpora vzdělávání trenérů – podpora zkvalitnění vzdělávacího 

procesu trenérů a možnost zahraničních stáží. Představil Lukáš Dolejš (předseda Komise 

vzdělávání a mládeže). V sezóně 2021/2022 plánované zahraniční stáže pro české trenéry 

v elitních zahraničních týmech Willer Ersigen (SUI), Falun (SWE) a Era Wiikingit (FIN). 

Bohužel stejně jako v předchozí sezóně nerealizovaná žádná zahraniční stáž z důvodu 

pandemie covid-19. V reakci na tuto situaci realizovány alternativně stáže do elitních 

sportovních klubů v ČR – FK Mladá Boleslav (fotbal), BK Nymburk (basketbal), pro následující 

sezonu budou tyto stáže do elitních sportovních klubů hlavním těžištěm a připravuje se jejich 

rozšíření. 

 

Soutěžní projekty: 

• Superliga mužů, Extraliga žen, 1. liga mužů a 1. liga žen – projekt užší spolupráce mezi ČF a 

týmy v elitních soutěžích. Představil Tomáš Pacák (předseda Komise elitního florbalu a 

medializace). Motivace oddílů v elitních soutěžích k práci s fanoušky – ideálně návrat na 

tribuny případně modifikace pro podporu videopřenosů (EŽ a 1M – podpora povinnosti 

komentovat 25% utkání); platformy pro společná setkání oddílů s výměnou zkušeností; 

podpora pokládání povrchů nad rámec povinnosti v LSL; 1. liga mužů a 1. liga žen – 

pokračování v nastavení projektových utkání s cílem přípravy oddílů na nároky Superligy a 

Extraligy 



• Podpora marketingu a komunikace superligových oddílů – projekt zaměřený na oblast 

marketingu a komunikace v Livesport Superlize mužů. Představil Tomáš Pacák (předseda 

Komise elitního florbalu a medializace). Platforma pro společné setkávání a rozvoj nejvyšší 

mužské soutěže. Intenzivnější práce jeden na jednoho v rámci řešení specifik daného oddílu. 

Klíčové pilíře – práce s benchmarkem, zvyšování kvality internetových přenosů, podpora 

vlastních projektů oddílů, práce s ticketingem; sdílení praxe a vzdělávání oddílů v daných 

oblastech. 

 

 

7) Mistrovství světa juniorů 2021 

Petr Chvojka informoval o MS juniorů, které se uskutečnilo 25. – 29.8.2021 v Brně (změna termínu 

oproti původně avizovanému). České reprezentaci juniorů se podařilo obhájit zlaté medaile 

z předchozího šampionátu. MS se účastnilo 15 týmů (4 země osloveny 2 měsíce před konáním turnaje 

– složitější přípravy a komunikace). Delegáti VH byli informováni o základních faktech z MS juniorů -

celková návštěvnost, počty odvysílaných zápasů, dosahy v médiích a na komunikačních kanálech ČF. 

V rámci MS juniorů kampaň udržitelnosti – na 16 místech areálu Vodova zajištěny sběrné nádoby; 

spolupráce s dodavateli na třídění odpadu; INCIEN provedl fyzickou analýzu odpadu; pamětní medaile 

z recyklovaného plastu; edukace veřejnosti; sběr použitého florbalového materiálu pro další využití 

(Stick with it). 

 

8) Aktualizace stanov ČF 

Na základě podnětu delegáta VH a následném usnesení 23. Valné hromady ČF ze dne 6.6.2021 byla 

navrhnuta úprava Stanov ČF. Revizi Stanov ČF provedl VV ve spolupráci s partnerskou advokátní 

kanceláří a spočívala v podrobnostech týkajících se délky mandátu členů VV a délky funkčního období 

VV jako celku. Změny se týkaly konkrétně článku 8 – Výkonný výbor. Jednotlivé změny byly 

provedeny zejména k odstranění pochybností při výkladu a aplikaci, na základě historických 

zkušeností a snaze vyvarovat se komplikací při volbě člena VV do budoucna. Délka funkčního období 

VV zůstává 4 roky, avšak bylo doplněno ustanovení týkající se problematiky při odstoupení 

nadpoloviční většiny členů VV. Dané ustanovení bylo zároveň doplněno o povinnost volit nového 

Prezidenta na následující Valné hromadě v případě, že z funkce odstoupí, funkce mu zanikne nebo 

funkci přestane vykonávat. Zároveň byla doplněna část ohledně začátku a konce funkčního období 

tak, aby nedocházelo k pochybnostem při výkladu a aplikaci.  

Na základě propojení všech částí stanov se výše uvedené principy vztahují také na ostatní volené 

funkce v orgánech, jako jsou například regionální výkonné výbory atd. 

Pro schválení navržené úpravy stanov bylo třeba souhlasu dvou třetin přítomných delegátů. Dvě 

třetiny přítomných delegátů bylo 46 delegátů. Delegáti následně schválili navrženou úpravu Stanov ČF 

(53 pro, 5 proti, 4 se zdrželi a 7 delegátů nebylo přítomno v sále). 

 

 

9) Hodnocení plnění a aktualizace rozvojového plánu českého florbalu 

Daniel Novák krátce představil plnění cílů rozvojového plánu českého florbalu. Podrobné plnění RP je 

součástí podkladů pro jednání 24. valné hromady ČF. Okomentoval především plnění krátkodobých 

cílů a složitost plnění během pandemie. Dále Daniel Novák okomentoval přípravu aktualizace 

rozvojového plánu s výhledem do roku 2032. Toto téma se podařilo diskutovat na všech regionálních 

VH. Zástupci oddílů ze všech regionů měli možnost s prezidentem nebo viceprezidentem ČF probrat 

jednotlivé priority a směřování Českého florbalu na dalších 10 let. Daniel Novák poděkoval za zpětnou 



vazbu jež obdržel s tím, že si velmi váží shody, která panuje na směřování ČF v dalších letech a 

upozornil na rizika spojená s nedostatkem financí při zásadním omezení podpory od státu. 

 

 

10) Diskuse k předloženým zprávám 

V diskuzi byla projednávána tato témata: 

 

 - Zpráva Odvolací a revizní komise – diskutována mimo jiné forma výstupu, spolupráce ORK s VV 

ČF, délka rozhodovacího řízení, forma podkladů z ČF s.r.o. pro VH  

 

 - Revize stanov ČF – principy platné i pro regionální výkonné výbory, vyjádření přítomného Mgr. 

Martina Círa, advokáta o dostatečnosti navržené změny, i bez doplnění se dá argumentovat principem 

od vyššího k nižšímu (co platí pro VV ČF, platí i pro podřízené orgány) 

 

- Udržitelnost – diskutováno, zda je nutné tisknout podklady pro jednání valné hromady a nebyla by 

dostačující pouze elektronická verze; téma bude dále diskutováno 

 

- Směřování českého florbalu – větší zapojení do politických struktur napříč regiony a oddíly, 

pozitivní hodnocení projektu mobilních povrchů; možnosti jednotlivých oddílů, jejich povinnosti a 

kapacity; požadavek na informace z mezinárodního florbalu (IFF) 

 

Všechny dotazy včetně doplňujících byly zodpovězeny. Delegáti následně odhlasovali ukončení 

diskuze.    

 

11) Schválení usnesení 

V tomto bodu proběhlo hlasování o jednotlivých usneseních (viz soubor schválených usnesení). 

  

12) Volby orgánů  

Daniel Novák poděkoval Členovi VV ČF – Michalovi Peterkovi za jeho činnost ve výkonném výboru. 

 

Následně před volbou členů VV ČF Daniel Novák oznámil výsledky volby členů VV ČF na jednání 

hejtmanů, kde byli za členy VV ČF zvoleni Lukáš Dolejš a Jan Kovář. VH výsledky této volby vzala VH 

na vědomí. 

 

Předseda Volební komise Michal Pazderník vedl volby orgánů. Informoval, že proběhne volba 

předsedy DK, ORK, AK a členů ORK. Proběhla veřejná volba předsedy DK, kde byl pouze jeden 

kandidát, a to Tomáš Březina. Předsedou DK byl na období od 24. valné hromady do termínu konání 

26. valné hromady zvolen Tomáš Březina počtem 68 hlasů. 

 

Proběhla veřejná volba předsedy AK, kde byl pouze jeden kandidát, a to Martin Řezník. Předsedou 

AK byl na období od 24. valné hromady do termínu konání 26. valné hromady zvolen Martin Řezník 

počtem 66 hlasů. 

 

Proběhla volba předsedy ORK. Tato volba proběhla tajným hlasováním. Kandidáti Tomáš Kafka a Jan 

Sláma se představili. Předsedou ORK byl na období od 24. valné hromady do termínu konání 26. 

valné hromady zvolen Tomáš Kafka počtem 35 hlasů. Jan Sláma obdržel 34 hlasů. 

 



Následně proběhla volba členů ORK. Tato volba proběhla tajným hlasováním. Kandidáti Adam Wollný 

a Petr Zvěřina se představili, Libor Schneider byl z důvodu nepřítomnosti představen Tomášem 

Frankem. Členy ORK ČF byli zvoleni Petr Zvěřina počtem 58 hlasů a Adam Wollný počtem 43 hlasů.  

Libor Schneider nezvolen - obdržel 31 hlasů. 

 

Michal Pazderník ukončil volby orgánů a následně delegáti schválili zprávu volební komise o průběhu 

a výsledcích voleb. 

 

 

13) Závěr 

Na závěr Daniel Novák poděkoval všem účastníkům 24. valné hromady za hladký průběh a s přáním 

úspěšné další sezóny oficiálně valnou hromadu ukončil. 

 

V Brně 5. června 2022 

 

 

 

 ……………………………….. 

        Prezident ČF  


